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PROTOKÓŁ Nr XIV/2019 

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

z dnia 13 sierpnia 2019 roku. 

Ad.pkt.1.Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej otworzył XIV w bieżącej kadencji obrady 

sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 Radnych w obradach udział bierze  

14 radnych, co zgodnie z ustawą czyni Radę zdolną do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Radnych, Panią Skarbnik, Panią Prezes ZNP, 

Dyrektorów jednostek podległych,  sołtysów a także wszystkich przybyłych na obrady sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w związku z obowiązującymi przepisami Rozporządzenia 

Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie 

ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych  i w sprawie 

swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE RODO  a także 

art.20 ust.1b ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U.z 2019 r. 

poz.506) poinformował, iż obrady sesji są nagrywane oraz transmitowane na żywo. 

Lista obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych na obrady gości zostaje załączona  

do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.2.Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji radni 

wypracowali wniosek w sprawie wycofania z pkt.7 porządku obrad sesji ppkt.e)  

projektu uchwały w sprawie wysokości stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, 

określenia inkasentów oraz wynagrodzenia za pobór tej opłaty i poddał wypracowany 

wniosek pod głosowanie. 

Rada Miejska w Stąporkowie w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęła 

wniosek w sprawie wycofania z pkt.7 porządku obrad sesji ppkt.e) projektu uchwały  

w sprawie wysokości stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, określenia inkasentów oraz 

wynagrodzenia za pobór tej opłaty . 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

W związku z brakiem pytań i uwag do projektu porządku obrad XIV sesji Rady Miejskiej  

w Stąporkowie Przewodniczący poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęła porządek obrad 

XIV sesji. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.3.Przyjęcie protokołów z XI, XII i XIII sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż projekty protokołów z poprzednich sesji 

zostały przesłane radnym drogą elektroniczną oraz wyłożone w Biurze Rady Miejskiej. 

W głosowaniu jawnym protokół XI sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie został przyjęty 

przez radnych jednogłośnie 13 głosami „za”. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

W głosowaniu jawnym protokół XII sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie został przyjęty 

przez radnych jednogłośnie 13 głosami „za”. 
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W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

W głosowaniu jawnym protokół XIII sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie został przyjęty 

przez radnych jednogłośnie 13 głosami „za”. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.4.Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Krzysztof Chrzan odczytał informację o działaniach 

między sesjami, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.5.Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

Skarbnik Gminy Agnieszka Niebudek odczytała informację o działalności międzysesyjnej, 

która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Głos zabrał radny Edward Mazur. Powiedział, że §102 Statutu Gminy Stąporków mówi  

o tym, że Burmistrz z urzędu uczestniczy w sesji a tymczasem pani Burmistrz Dorota 

Łukomska nie jest obecna na obradach XIV sesji. Zapytał, z jakiego powodu pani Burmistrz 

nie uczestniczy w sesji skoro była obecna na obradach komisji. 

Skarbnik Gminy Agnieszka Niebudek zapewniła, że pani Burmistrz z uwagi na to,  

że obecnie prowadzi spotkanie pojawi się na sesji w późniejszym czasie a do tego czasu osobą 

reprezentującą Burmistrza będzie Skarbnik Gminy. 

Radny Edward Mazur powiedział, że Statut Gminy Stąporków mówi, że pani Burmistrz 

powinna uczestniczyć w obradach sesji a tymczasem jest nieobecna, bo udziela wywiadu.  

Z uwagi na powyższe złożył wniosek formalny o odwołanie sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady sesji i poinformował, iż z uwagi na fakt, 

że pani Burmistrz przybyła na obrady sesji wnioskodawca odwołania sesji radny Edward 

Mazur wniosek wycofał. 

Głos zabrała Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska. Powiedziała, że obecnie prowadzi 

spotkanie w sprawie niebezpiecznych odpadów zlokalizowanych na terenie gminy 

Stąporków, które zakończy za 20 min. Poinformowała, że osobą upoważnioną  

do uczestniczenia w sesji w jej imieniu jest Skarbnik Gminy Agnieszka Niebudek. Pani 

Burmistrz powiedziała, że jeżeli jej obecność na obradach sesji jest niezbędna to prosi  

o ogłoszenie 20 min. przerwy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do wnioskodawcy odwołania sesji radnego 

Edwarda Mazura z pytaniem, czy podtrzymuje wniosek o ogłoszenie 20 min. przerwy, czy też 

wnioskuje o dalsze prowadzenie sesji. 

Radny Edward Mazur odpowiedział, że wyraża zgodę na dalsze prowadzenie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił, aby pani Burmistrz przybyła na obrady sesji 

przed rozpoczęciem pkt.8 tj. sprawy różne. 

Ad.pkt.6.Odczytanie informacji na temat prac związanych z komunalizacją. 

Radna Ewa Jankiewicz Przewodnicząca Komisji Inwentaryzacyjnej Rady Miejskiej  

w Stąporkowie odczytała informację na temat prac związanych z komunalizacją, która 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnosili uwag do odczytanej informacji. 

Ad.pkt.7.Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż wszystkie projekty uchwał pozytywnie 

zaopiniowane co do zgodności z prawem zostały omówione na posiedzeniu wspólnym 

komisji Rady Miejskiej i ponieważ Radni mają je przed sobą, nie zachodzi potrzeba  

odczytywania. 
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Ad.pkt.7.ppkt.a) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Koneckiemu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał §1 przedmiotowego projektu uchwały  

o następującej treści: ” Udziela się Powiatowi Koneckiemu pomocy finansowej w wysokości 

1.099.847,00 zł (z przeznaczeniem na realizację w 2019 roku zadań pn: 

a) „Przebudowa drogi powiatowej Nr 0434 T Czarniecka Góra - Kozia Wola -Smarków – 

Piasek - Paruchy w km 4+156 - 4+910 na długości 754 mb” w wysokości 339.247,00 zł. 

b)  „Przebudowa drogi powiatowej Nr 0438 T (Szydłowiec) – gr. Woj. Świętokrzyskiego – 

Niekłań Wielki – Niekłań Mały – Wąglów - Stąporków w km 21+936 - 22+906  

na długości 970 mb w m. Stąporków.”  w wysokości 363.094,00zł. 

c) Przebudowa drogi powiatowej Nr 0450 T Stąporków – Hucisko – Krasna – Mniów – 

Węgrzynów – Borki – Kuźniaki - Ruda Strawczyńska w km 7+826 - 8+821  na długości 

995 mb w wysokości 397.506,00 zł. „ 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XIV/88/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Koneckiemu,  

która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.7.ppkt.b) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stąporków na lata 2019-2030. 

Radny Edward Mazur powiedział, że po otwarciu ofert na budowę kanalizacji sanitarnej  

w Stąporkowie na zadaniu pozostała kwota w wysokości 5 mln zł. Zapytał, czy wobec tego 

konieczne jest zaciągnięcie kredytu.  

Skarbnik Gminy Agnieszka Niebudek wyjaśniła, że przetarg na budowę kanalizacji jest 

zadaniem dwuletnim. Dodała, że 5 mln zł nie pozostanie w tym roku. Poinformowała, że na 

tym etapie zostało skierowane pismo do wykonawcy ze względu na rażąco niską cenę. 

Dodała, że po otwarciu ofert nie ma możliwości zdjęcia środków finansowych 

przeznaczonych na przedmiotowe zadanie, gdyż nie ma pewności, że wykonawca się nie 

wycofa.  

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag do powyższego projektu uchwały 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

 „za”- 13 głosów 

 „przeciw”- 1 głos 

 „wstrzymało się” –0 głosów 

podjęła uchwałę  Nr XIV/89/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stąporków na lata 2019-2030, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.7.ppkt.c) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków  

na 2019 rok. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

 „za”- 13 głosów 

 „przeciw”- 1 głos 
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 „wstrzymało się” –0 głosów 

podjęła uchwałę Nr XIV/90/2019 w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków  

na 2019 rok, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.7.ppkt.d) Projekt uchwały w sprawie zmiany załącznika nr 1 do uchwały  

Nr XXXV/302/2013 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 27 marca 2013 r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Stąporków, których 

właścicielem lub zarządzającym jest gmina Stąporków oraz warunków  

i zasad korzystania z tych przystanków. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

 „za”- 13 głosów 

 „przeciw”- 1 głos 

 „wstrzymało się” –0 głosów 

podjęła uchwałę Nr XIV/91/2019 w sprawie zmiany załącznika nr 1 do uchwały  

Nr XXXV/302/2013 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 27 marca 2013 r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Stąporków, których 

właścicielem lub zarządzającym jest gmina Stąporków oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.7.ppkt.e) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność organu 

wykonawczego. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

 „za”- 12 głosów 

 „przeciw”- 0 głosów 

 „wstrzymało się” –2 głosy 

podjęła uchwałę Nr XIV/92/2019 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność organu 

wykonawczego, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.7.ppkt.f) Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Kielcach. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

 „za”- 11 głosów 

 „przeciw”- 1 głos 

 „wstrzymało się” –2 głosy 

podjęła uchwałę Nr XIV/93/2019 w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Kielcach, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
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Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.7.ppkt.g) Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmiany do uchwały  

Nr XXXII/204/2017 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 28 marca 2017 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na przekazanie w użyczenie nieruchomości. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XIV/94/2019 w sprawie wprowadzenia zmiany do uchwały Nr XXXII/204/2017 Rady 

Miejskiej w Stąporkowie z dnia 28 marca 2017 r. w sprawie wyrażenia zgody  

na przekazanie w użyczenie nieruchomości, która stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach sesji. 

Obrady wznowiono od pkt.8. 

Ad.pkt.8.Sprawy różne. 

Głos zabrali: 

Radny Edward Mazur w imieniu organizatorów pikniku „Rodzina-Rodzinie” podziękował 

za wkład w sukces, gdyż podczas imprezy zebrano rekordową sumę 38 tys. zł. Poinformował, 

że w okresie pomiędzy piknikiem VIII a IX wydatkowano kwotę 50 tys. zł na rzecz chorych 

dzieci oraz osób niepełnosprawnych. Radny Edward Mazur podziękował pani Elżbiecie 

Nowak za wykonanie przejścia dla pieszych na ul.1 Maja i ul.1000- lecia w Stąporkowie  

a pani Burmistrz Dorocie Łukomskiej za wykonanie centralnego ogrzewania w strażnicy  

w Stąporkowie. W imieniu strażaków MOSP poprosił o złożenie dokumentacji na ocieplenie 

budynku, jako źródło finansowania zadania wskazał środki pozostałe po otwarciu ofert  

na budowę kanalizacji sanitarnej w Stąporkowie.  

Radny Kamil Zieliński w imieniu mieszkańców bloku nr 13 na osiedlu Plac Wolności 

poprosił o wykonanie nawierzchni pomiędzy blokiem a garażami a także o wykonanie 

parkingów. 

Radny Łukasz Świerczyński zapytał o przybliżony termin realizacji drogi wykonanej z płyt 

betonowych oraz o budowę oświetlenia parkingów wykonanych w roku ubiegłym.  

Radna Ewa Jankiewicz poprosiła o zmianę lokalizacji przenośnej toalety z terenu sklepu  

w rejon placu zabaw. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan zaproponował, aby zaprosić 

Dyrektora SP ZOZ na spotkanie lub sesję, aby przedstawił radnym i sołtysom warianty 

rozwiązania problemu zaistniałego w ośrodkach zdrowia na terenie gminy Stąporków. 

Radna Barbara Zamachowska poinformowała, że wiosną ubiegłego roku złożyła wniosek  

o regulację stanu dróg gminnych w miejscowości Wielka Wieś i dotychczas w tej sprawie 

niestety nie ma postępów. Poprosiła, aby uregulować także drogę Nr 728 pomiędzy 

miejscowością Furmanów a Wielka Wieś. Radna Barbara Zamachowska zapytała  

o przybliżony termin wykonania placu zabaw w Wólce Zychowej. 

Radny Maciej Pokusa podziękował radnym za zabezpieczenie środków finansowych  

na realizację dróg powiatowych. Poinformował, iż radny powiatowy Marian Domagała po 

interwencji w sprawie uzupełnienia poboczy na drodze w Niekłaniu Małym otrzymał 

odpowiedź, że są one w stanie dobrym i nie wymagają uzupełnienia. Radny Maciej Pokusa 

powiedział, że nie jest to zgodne z prawdą, bo droga jest wąska pozbawiona pobocza,  

co stwarza niebezpieczeństwo. Ponowił prośbę o zabezpieczenie uszkodzonego chodnika 

zlokalizowanego przy stawie w Niekłaniu Małym. Poinformował, że działania powiatu w tej 
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sprawie ograniczyły się tylko do ustawienia dwóch słupków ostrzegawczych przy głębokich 

wyrwach. 

Radny Edward Mazur poprosił o usuniecie z remizy MOSP Stąporków znaków drogowych 

oraz urn wyborczych przechowywanych przez gminę, które uniemożliwiają pomalowanie  

i uporządkowanie pomieszczeń oraz utrudniają wjazd do remizy. Powiedział, że w raporcie  

przekazanym mieszkańcom znalazło się wiele błędów a jednym dość znaczącym był koszt 

wykonania ogrodzenia przy świetlicy w Smarkowie. Poinformował, że podano kwotę  

66 tys. zł a tymczasem było to 21 tys. zł. Radny Edward Mazur powiedział, że inne gminy 

informując o zbytych nieruchomościach gminnych podawały wysokość kwoty oraz nabywcę. 

Dodał, że  nasza gmina poinformowała np. o wartości zlecenia  na wycinkę dwóch drzew  

a nie poinformowała o wysokości kwoty sprzedaży dwóch działek. Poprosił o uzupełnienie 

informacji. 

Radny Zbigniew Wiśniewski poprosił o dokonanie przeglądu technicznego placu zabaw  

na osiedlu Żeromskiego i Słowackiego przy Ośrodku Zdrowia w Stąporkowie. Poinformował, 

że mieszkańcy zgłaszają, że przy jednym urządzeniu zabawowym jest złamana deska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej z uwagi na rozpoczynający się niebawem 

rok szkolny poprosił o interwencję w sprawie ul. Szkolnej w Niekłaniu Wielkim a także  

o wycinkę drzew zlokalizowanych przy drogach powiatowych. 

Odpowiedzi na pytania udzieliła pani Burmistrz Dorota Łukomska. Poinformowała,  

że poruszane na sesji sprawy są jej oraz pracownikom merytorycznym bardzo dobrze znane. 

W kwestii wprowadzania nowych inwestycji powiedziała, że propozycje zostaną rozważone, 

gdyż pozostało jeszcze ponad 4 lata kadencji, więc istnieje możliwość ich zrealizowania. Pani 

Burmistrz powiedziała, że większość propozycji została ujęta w planie inwestycyjnym 

opracowanym na obecną kadencję. Podkreśliła, że pracownicy wydziału Budownictwa  

i Inwestycji tut. Urzędu są tak obciążeni kosztownymi inwestycjami, np. budowa kanalizacji 

sanitarnej w Stąporkowie, czy termomodernizacja budynków dwóch szkół w Stąporkowie,  

że brakuje osób do pracy przy kolejnych inwestycjach. Pani Burmistrz zapewniła, że plac 

zabaw w Wólce Zychowej zostanie wykonany do końca października br. przez Zakład 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie. Poinformowała także, że Dyrektor 

SP ZOZ Jakub Karpeta złożył odwołanie swej rezygnacji, która została przyjęta. Dodała,  

że kontrakt dyrektora wygasa w lutym przyszłego roku. Pani Burmistrz powiedziała, że gmina 

boryka się z problemem kadrowym wśród lekarzy. Dodała, że np. gmina Smyków posiada 

tylko jedną przychodnię o powierzchni ok.300 m
2
, natomiast na terenie naszej gminy 

zlokalizowane są aż 4 ośrodki zdrowia, z czego powierzchnia ośrodka zdrowia w Stąporkowie 

to ok.1700m
2
, co nie pomaga w złagodzeniu problemu. Pani Burmistrz powiedziała, że kłopot 

z brakiem lekarzy dotyka całej Polski. Poinformowała, że znaleziono lekarzy, którzy planują 

podjąć pracę w gminie, jednak są zainteresowani tylko pracą w Stąporkowie, natomiast  

w satelitarnych ośrodkach już nie. Zapewniła, że Dyrektor SP ZOZ już od ubiegłego roku 

dysponuje środkami finansowymi na zatrudnienie lekarza, lecz niestety brakuje chętnych. 

Pani Burmistrz powiedziała, że nie należy bać się podejmowania dla dobra mieszkańców 

gminy a zarazem pacjentów odważnych decyzji. Poinformowała, że gmina w samym mieście 

finansuje utrzymanie 3 placówek oświatowych a także 5 przepompowni, co wyraźnie 

odróżnia ją od pozostałych gmin oraz generuje koszty. Zapewniła, że gmina nadal będzie 

jednostki finansować dla dobra mieszkańców, ale chciałaby, by mieszkańcy docenili fakt,  

że pomimo ekonomicznych przeciwności czynnik społeczny jest na pierwszym miejscu.  

W kwestii braków kadrowych wśród lekarzy pani Burmistrz powiedziała, że obecnie brakuje 

lekarzy w ośrodkach zdrowia w Krasnej i Niekłaniu Wielkim.  

W dalszej części obrad głos zabrali: 

Sołtys wsi Niekłań Mały Jan Telecki zgłosił uwagi do firmy wycinającej zakrzaczenia  

w pasie drogowym przy ul. Polnej w Niekłaniu Małym. Powiedział, że pomimo, iż firma 
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dysponowała własnym pojazdem to nie usunęła wyciętych gałęzi z drogi, tylko pozostawiła  

je na miejscu. Ponadto usunięte zostało także bez zgody właściciela ozdobne drzewko rosnące 

przed ogrodzeniem posesji a do zaistniałego incydentu wezwano policję. Sołtys Jan Telecki 

powiedział, że tego typu incydenty nie powinny mieć miejsca a firma nie zachowała  

się w sposób profesjonalny. Poprosił także o interwencję w sprawie Ośrodka Zdrowia  

w Niekłaniu Wielkim w którym nie ma lekarza. 

Radny Edward Mazur zapytał, czy gmina zakupiła autobusy do przewozu uczniów z terenu 

szkoły w Niekłaniu Wielkim i czy zatrudniono kierowców.  

Sołtys wsi Czarna Kamil Wojcierowski zapytał, czy w obecnej kadencji zostanie zamknięta 

Publiczna Szkoła Podstawowa Nr 1 w Stąporkowie. Poinformował, iż w konkursie 

ogłoszonym na stronie pn. „Witaj piękna Polsko” świetlica w Czarnej zakwalifikowała się do 

ścisłej czołówki i w związku z tym, że niebawem głosowanie zostanie zakończone poprosił  

o wsparcie inicjatywy.  

Sołtys wsi Nadziejów Zbigniew Telecki zapytał o termin usunięcia zakrzaczeń przy  

ul. Dworek w Niekłaniu Małym a także o to, kiedy zostanie dokończone wykonywanie 

przydrożnych rowów. Poinformował, iż firma mająca oczyścić pobocza z krzaków 

pozostawiła nieuprzątnięte gałęzie. 

Odpowiedzi na pytania udzieliła pani Burmistrz Dorota Łukomska. 

Sołtysowi wsi Niekłań Mały Janowi Teleckiemu wyjaśniła, że problem porzuconych gałęzi 

zgłoszono do lokalnej firmy wykonującej zadanie, która ma naprawić powstały problem. 

Poinformował, że podobna sytuacja dotyczy sprawy zgłoszonej przez sołtysa wsi Nadziejów.  

Radnemu Edwardowi Mazurowi odpowiedziała, że autobusy do przewozu dzieci zostały 

zakupione a kandydaci na kierowców zostali już wybrani przez Dyrektora Publicznej Szkoły  

w Niekłaniu Wielkim.  

Sołtysowi wsi Czarna Kamilowi Wojcierowskiemu wyjaśniła, że nie ma w planach 

zamknięcia placówki a najlepszym dowodem na to jest fakt, że trwa tam inwestycja, tj. 

głęboka termomodernizacja budynku. Poinformowała, że pozyskano także środki na 

wyposażenie pracowni komputerowej w placówce. 

Sołtysowi wsi Nadziejów Zbigniewowi Teleckiemu w kwestii problemów związanych  

z drogami powiatowymi pani Burmistrz odpowiedziała, że zgłoszone uwagi zostaną 

przekazane do Starostwa Powiatowego w Końskich. 

Radna Elżbieta Kołodziej w imieniu mieszkańców sołectwa Błaszków zaprosiła na piknik 

rodzinny, który odbędzie się dnia 17.08.2019 r. a w imieniu mieszkańców sołectwa Odrowąż 

zaprosiła na festyn rodzinny, który odbędzie się dnia 18.08.2019 r. 

Sołtys wsi Nadziejów Zbigniew Telecki zapytał o termin dokończenia przydrożnego rowu 

przy posesji jednej z mieszkanek, która dotychczas we własnym zakresie radzi sobie  

z problemem odprowadzenia wody opadowej. 

Pani Burmistrz Dorota Łukomska wyjaśniła, że wystąpił problem ze znalezieniem 

właściwej firmy, która mogłaby wykonać to zadanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poprosił o zdementowanie pojawiającej 

się informacji, że Ośrodek Zdrowia  Niekłaniu Wielkim zostanie od września br. zamknięty  

z uwagi na brak lekarza. Powiedział, że jest zdecydowanie przeciwny takiemu pomysłowi  

a dyrektor SP ZOZ zobowiązał się do naprawienia zaistniałego problemu. 

Pani Burmistrz Dorota Łukomska odpowiedziała, że to pytanie powinno zostać zadane 

radnym a nie organowi wykonawczemu. Powiedziała, że z posiadanych przez nią dotychczas 

informacji wynika, że nie ma w planach zamknięcia Ośrodka Zdrowia Niekłaniu Wielkim. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, że jest zdecydowanie 

przeciwny takiemu pomysłowi. Poprosił, aby przez jeden dzień w tygodniu w przychodni 

pełnił dyżur lekarz, ponieważ szczególnie osoby starsze oraz bardzo chore nie mają 

możliwości by dojechać do lekarza do Stąporkowa w celu powtórzenia leków, które muszą na 
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stałe przyjmować. Zobowiązał się do zorganizowania z radnymi oraz Dyrektorem SP ZOZ 

spotkania roboczego w sprawie kłopotów w służbie zdrowia. 

Radny Maciej Pokusa zapytał, kiedy zostanie wykonany odcinek ok.30 mb rowów  

w Nadziejowie. 

Pani Burmistrz Dorota Łukomska odpowiedziała, że obecnie brakuje pracowników. 

Radny Jacek Trudnos nawiązał do dróg, których remont został już zaplanowany  

i dodał, że obecny Zarząd Powiatu Koneckiego realizuje wcześniej zaplanowany budżet.  

W imieniu mieszkańców Koziej Woli i Smarkowa podziękował pani Burmistrz  

za zaangażowanie w negocjacje w sprawie wykonania remontu drogi. Poprosił także o remont 

odcinka drogi o długości 200 mb w miejscowości Piasek. 

Ad.pkt.9.Zamknięcie obrad sesji. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady 

XIV sesji Rady Miejskiej dziękując za udział w obradach.  

 

Protokołowała:                                             Przewodniczący Rady Miejskiej 

Kosik Grażyna                                                          Jacek Kołodziej 
 

 
 


